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گزارش ویژه

ارائه خدمات تامین اجتماعی به مردم کیشارائه خدمات تامین اجتماعی به مردم کیش
 در هزارتوی تصمیم گیری مسئولان در هزارتوی تصمیم گیری مسئولان

    اقتصاد کیش -   با وجود اینکه مسئولان 
همگی بر این موضوع اتفاق نظر دارند که مقوله 
درمان و ارائه خدمات بهداشتی در جزیره کیش 
یکی از نیازهای به حق و مبرم کیشوندان است و 
این خدمات بایستی از سوی بیمه تامین اجتماعی 
کــه امروز تعداد کثیری از کیشــوندان را تحت 
پوشش دارد ارائه شود متاسفانه تا کنون هیچگونه 
اقدام عملی در این موضوع صورت نگرفته است. 
در حدود ۴۰ هزار بیمه شده تامین اجتماعی که  با 
افراد تحت تکفل به بیش از ۸۰ هزار نفر می رسند 
بــه خاطر اختلاف نظرهای موجود نه از خدمات 
تخصصی بیمارســتان کیش برخوردارند و نه 
بیمارســتان و کلینیکی زیر مجموعه بیمه تامین 
اجتماعی وجود دارد که به آن مراجعه کنند! همه 
جلسات و گفتگوها در فضاهای حقیقی و مجازی 
هــم تاکنون ثمره ای برای مردم نداشــته  و تنها 
موضوعی که واقعیت دارد حق بیمه ای است که 
ماهیانه، به موقع و بدون کم و کاســت از سوی 
کارفرمایان و کارگران پرداخت می شود اما دریغ 
از دریافت خدمات متقابل ! در واقع سال هاست 
ارائه خدمات سازمان تامین اجتماعی به مردم کیش 
در هزارتوی تصمیم گیری مسئولان معطل مانده 

است...

به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ سال ها است که از تریبون 
ها ی مختلف می شنویم که مردم کیش نیاز به داشتن خدمات 
بهداشت و درمان در بالاترین سطح ممکن و متناسب با شان 
و جایگاه جزیره کیش دارند. همین چند هفته پیش بود که 
امام جمعه کیش با تاکید بر حل مشــکل تامین اجتماعی 
و بیمارستان گفت: از مســئولان درخواست می کنیم در 
چارچوب قانون هر چه ســریع تر به موضوع رسیدگی و 
مشــکل پیش آمده را برطرف کنند. حجت الاسلام احمد 

حســن زاده گفت: همانگونه که در دیگر شهر های کشور 
مردم از مزایای تامین اجتماعی برخوردار هستند، ساکنان 
جزیره کیش که بیش از دیگر شهر ها نسبت به جمعیت خود 
هزینه پرداخت می کنند، حق دارند از مزایای تامین اجتماعی 
برخوردار شوند. وی با اشاره به هزینه های بالای درمان در 
جزیره کیش و گلایه مندی مردم در این حوزه، افزود: هر ماه 
میلیارد ها تومان پول از سوی ساکنان جزیره کیش به تامین 
اجتماعی پرداخت می شود، اما این سوال سالیان سال مطرح 
است که چرا نباید  بخشی از این پول های هنگفت در حوزه 

درمان این جزیره هزینه شود! 
اما خبر اتمام قرارداد همکاری میان سازمان تامین اجتماعی 
و بیمارســتان کیش دوباره داغ دلها را تازه کرد. پرداخت 
تعرفه مازاد تامین اجتماعی در این بیمارستان حذف و قرار 
بر این شد که از ۱۸ تیرماه نرخ دریافتی از بیماران به صورت 
عادی شــود موضوعی که البته به گفته رئیس بیمارستان 

کیش همچنان در حال پیگیری است.
اختلاف بر سر خصوصی یا دولتی بودن بیمارستان جزیره 
کیش، عدم احداث درمانگاه یا بیمارستان از سوی تامین 
اجتماعی مهمترین دلیل حذف تعرفه مازاد تامین اجتماعی 
در این جزیره اســت که با این اقدام بیمه شــدگان تامین 
اجتماعی باید دســت کم سه برابر قبل برای درمان هزینه 
کنند. از این به بعد تامین اجتماعی مطابق تعرفه دولتی به 
بیمارستان حق بیمه می پردازد و بیمارستان مطابق تعرفه 
خصوصی از مردم هزینه دریافت می کند و این ما به التفاوت 

باید از سوی مردم پرداخته شود.
این اقدام محمد عباسی، دادستان کیش را نیز بر آن داشت 
تا خواستار پایبندی تامین اجتماعی هرمزگان به قرارداد 
خود با بیمارستان کیش و ساخت درمانگاه تامین اجتماعی 
در جزیره شود. وی در نامه ای به مومنی، مدیر درمان تامین 
اجتماعی هرمزگان با اشــاره به تعداد زیاد بیمه شدگان 
تامین اجتماعی در کیش، نارضایتی عمومی و ایجاد فشار 
مضاعف به طبقه ضعیف جامعه، خواســت تا ســازمان 
تامین اجتماعی تا اطلاع ثانوی و بر اساس روال سابق بر 
اســاس قرارداد قبلی به همکاری با بیمارستان کیش ادامه 
دهد.دادســتان کیش در بخش دیگری از این نامه آورده 
است: تامین اجتماعی هرمزگان در اسرع وقت نسبت به 
راه اندازی درمانگاه تامین اجتماعی در جزیره با همکاری 

سازمان منطقه آزاد کیش اقدام کند.
ارائه سه پیشنهادی که تاکنون مورد قبول قرار نگرفته است
در این رابطه مصطفی نادعلی نژاد؛ رئیس بیمارستان کیش 
پیش از این گفته بود: ما مشکلی از بابت دریافت مبالغ بیمه 
از ســوی تامین اجتماعی نداشته و نداریم و بعضا گاهی 
مبالغ چند ماهه پرداخت می شده و همه این موارد با کمک 
سازمان منطقه آزاد کیش قابل حل بوده. وی با بیان اینکه 
مساله ای که امروز وجود دارد این است که از سال ۱390 
تاکنون سازمان تامین اجتماعی تعرفه بیمارستان کیش را به 
عنوان تعرفه بیمارستان خصوصی پذیرفته بود و بر طبق 
قراردادی که بســته شد مبالغ بر اساس تعرفه های مورد 
قبول دوطرف پرداخت می شد و طی این ده سال مشکلی 
نداشتیم، وی گفت: بهمن ماه ۱400 نامه ای مبنی بر اینکه 

ســازمان تامین اجتماعی امکان پرداخت این تعرفه ها را 
ندارد و با حداکثر تعرفه های دولتی پرداخت ها را انجام می 
دهد برای ما ارسال شد و بر طبق آن  ما در واقع می بایست 
مابع التفاوت را از بیمه شــدگان اخذ نماییم. نادعلی نژاد 
گفت: بابت این موضوع با توجه به شرایط سختی که وجود 
داشت با سازمان منطقه آزاد کیش و شورای تامین رایزنی 
هایی انجام شد که حاوی دو نکته بود: اول اینکه مدت قرار 
داد بیمارستان کیش و سازمان تامین اجتماعی تا 3۱ خرداد 
ماه ۱40۱ به پایان می رسید و تاریخ نامه بهمن ماه ۱400 
بود و عملا این اقدام کار اشتباهی بود البته توافق شد که ما 
خدمــات را تا خرداد ماه و تا پایان قرارداد ارائه دهیم و در 

کنار آن رایزنی ها نیز ادامه پیدا کند. 
رئیس بیمارســتان کیش افزود: با تامین اجتماعی استان 
هرمزگان مذاکراتی بابت ادامه ارائه خدمات انجام شــد و 
نهایتا موفقیت آمیز نبود و نظر تامین اجتماعی هم این بود 
که روالی که در ده سال گذشته وجود داشته اساسا اشتباه 
بوده و حاضر به پرداخت تعرفه خصوصی به بیمارستان 

کیش نیستند . 
وی گفــت : برای مثال  اگر فردی عمل جراحی با هزینه 
۱0 میلیونی در بیمارستان کیش انجام می داد با ارائه بیمه 
تامین اجتماعی حداکثر ۱ و نیم میلیون تا 2 میلیون پرداخت 
می کرد اما امروز متاسفانه با این تصمیم برعکس شده و 

بیمه  تنها تا 2 میلیون می پردازد و باقی آن باید توسط بیمار 
پرداخت شود. ناد علی نژاد با تاکید بر اینکه سازمان تامین 
اجتماعی موظف است بیمارستان و کلینیک طرف قرارداد 
احــداث کند و حتی خدمات رایگان ارائه دهد، گفت: در 
غیــر اینصورت می تواند خرید خدمت نماید. وی ادامه 
داد: طبیعتا مشــتاقیم که تامین اجتماعی در جزیره کیش 
کلینیک راه اندازی کند و حتی پیشــنهاد دادیم تا کلینیک 
بیمارستان را به تامین اجتماعی واگذار نماییم و خدمات 
بخش بستری اولیه را نیز انجام دهیم تا تامین اجتماعی بر 
اساس اســتانداردها کار خود را انجام دهد اما تا زمانیکه 
این موضوع انجام شــود تامین اجتماعی می تواند خرید 
خدمت کند. رئیس بیمارستان کیش در پایان سخنان خود 
با ذکر این نکته که ســازمان تامین اجتماعی می تواند با 
سه نگاه در جزیره کیش خدمات ارائه دهد ادامه داد: اول 
آنکه تامین اجتماعی راسا اقدام به ساخت بیمارستان نماید 
و خدمات چهار گانه اصلی شــامل اتاق عمل، بیهوشی، 
طب اورژانس و بستری را ارائه نماید. دوم اینکه با احداث 
درمانگاه پذیرای بیماران سر پایی باشد و بخش بستری و 
خدمات تخصصی مثل رادیولوژی و ... را خرید خدمت 
کند، با این روش می باید طبق ۱0 سال گذشته بیمارستان 
کیش را به عنوان بیمارستان خصوصی بپذیرد و تعرفه ها 
را بر آن اســاس پرداخت نماید. روش سوم هم این است 
که کلا خرید خدمت نماید و مانند روش دوم بایستی طبق 
روال ۱0 سال گذشته عمل نماید. ناد علی نژاد با اعلام اینکه 
این سه پیشنهاد داده شد و در نهایت مورد قبول قرار نگرفته 

است خبر از ادامه رایزنی ها تا حصول نتیجه داد. 
راه اندازی پلی کلینیک تخصصی و سرپایی؛ از حرف 

تا عمل
مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان نیز که چند هفته پیش 
از بیمارستان کیش بازدید داشت از راه اندازی پلی کلینیک 
تخصصی و سرپایی در کیش خبر داده بود و گفت : کیش 
دارای امکانات و تجهیزات لازم و استاندارد بوده و خرید 
خدمات بستری از این مرکز درمانی برای تامین اجتماعی 
مقرون به صرفه تر از احداث یک بیمارستان مستقل است 
و ارایه خدمات رایگان بخش سرپایی به عنوان اولویت در 

پلی کلینیک انجام خواهد شد.
غلامعبــاس مومنــی در بازدید از بیمارســتان کیش در 
خصوص ارایه خدمات درمانی به بیمه شــدگان تامین 
اجتماعی در کیش گفت: طبق اعلام بیمارستان تخصصی 
جزیره کیش در سال گذشته 20۸ هزار نفر خدمت به افراد 
تحت پوشش تامین اجتماعی در این بیمارستان خدمات 
درمانی ارایه شده است که 2 هزار و 400 نفر از این افراد از 
خدمات بستری بیمارستان بهره مند شده اند و راه اندازی 
پلی کلنیک تخصصی تامین اجتماعی نیاز مبرم مردم کیش 
بوده و بخش درمان سازمان تامین اجتماعی نیز در صدد 

است این مطالبه را محقق کند.
مدیر درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان در ادامه گفت: 
برای تحقق این مطالبه هم اکنون سه ساختمان شامل یک 
ساختمان ملکی بیمه تامین اجتماعی و 2 ساختمان از سوی 
سازمان منطقه آزاد  کیش معرفی شده است تا استانداردهای 

لازم آن از سوی کارشناسان معاونت درمان سازمان تامین 
اجتماعی بررســی و اعلام شود.وی با بیان اینکه پس از 
بررسی شرایط ساختمان ها و تایید استانداردهای آن، راه 
اندازی پلی کلنیک تخصصی در این جزیره به حدود چهار 
ماه زمان نیاز دارد افزود: در این کیلنیک خدمات تخصصی 
درمان ســرپایی رایگان به بیمه شــدگان ارایه می شود و 
خدمات بستری نیز کماکان از بیمارستان تخصصی جزیره 
کیش از سوی تامین اجتماعی خریداری می شود. هر چند 
مومنی برای احداث و راه اندازی پلی کلینیک زمان 4 ماهه 
ای را پیش بینی کرده است، باید منتظر بود و دید که فاصله 
حرف تا عمل چقد ر است. مدیر درمان تامین اجتماعی 
اســتان هرمزگان اما اشاره ای نکرد که تا آن زمان مردمی 
که نیــاز به خدمات درمانی دارند و چاره ای جز مراجعه 
به بیمارســتان کیش ندارند باید چه کنند و بر چه اساسی 

هزینه های درمان را پرداخت کنند!
جزیره کیش که قرار بود قطب گردشــگری سلامت در 
منطقه باشــد و حتی حرف از ساخت و راه اندازی هتل 
بیمارســتان می زند و البته تا حــدودی و در برهه ای از 
زمان هم موفق بود متاســفانه این روزها حتی در جلب 
رضایت کیشوندانی که ارائه خدمات بهداشتی و درمانی 

ابتدایی ترین نیازشان است نا موفق عمل کرده است 
مردم چه می گویند...

یکی از کیشــوندان  با اشــاره به مذاکراتی  که مدتهاست 
تامین اجتماعی و بیمارستان کیش دارند  گفت: جالبه که 
تامین اجتماعی تا ۱40۱/3/3۱  قرارداد داشت و از چند ماه 
پیش خواستار فسخ قرارداد شد  و اعلام کرد فقط با شرایط 
دولتی قرارداد میبندیم و بیمارستان کیش هم همچنان بدون 
مجوز بهره برداری خصوصی در حال فعالیت است و گفته 
با شرایط تامین اجتماعی قرارداد نمیبندیم .ولی با همه این 
داســتانها رئیس بیمارستان کیش گفته است ما خدمات 
درمانی به بیمه شدگان تامین اجتماعی رو قطع نمیکنیم 
فقط با شرایط قبلی 60 به 40 نمیشود و با نسبت 20 به ۸0 
ادامــه میدهند یعنی 20 درصد تامین اجتماعی پرداخت . 
۸0 درصد بیمه شده پرداخت می کند. سوال اینجاست در 
حالی که دو طرف اذعان میکنند که با شرایط طرف مقابل 
حاضر به عقد قرارداد نیســتند ، درصد  20 به ۸0 از کجا 
آمده ؟آیا قرارداد 20 - ۸0 منعقد شــده اســت ؟ آیا توافق 
جدیدی حاصل شده است ؟ متاسفانه هنوز شفاف سازی 

صورت نگرفته است.
شــهروند دیگری  بــا بیان اینکه اختــلاف بین ارگانها، 
سازمان ها، نهادها و غیره ربطی به مردم ندارد گفت: همه 
اقشــار جامعه سر ماه حق بیمه خود را پرداخت می کنند 
و تنها خواســته آنها، استفاده از خدمات درمانی در زمان 
نیازشان است. کجای دنیا دعوای نهادها برای کسب درآمد 

بیشتر، مردم را اینقدر گرفتار درمان می کنند.
یکی دیگر از میشوندان گفت: امیدوارم بزرگان کیش برای 
حل مشکل هزاران نفر از مردم خوب کیش توسط سازمان 
منطقه آزاد کیش و سازمان تامین اجتماعی همت کنند و 

این موضوع را پایان دهند.
کیشوند دیگری  می گوید: وقتی اعلام می کنند بیمارستان 
کیش از سال ۱372 تا امروز پروانه بهره برداری از وزارت 
بهداشــت ندارد. آیا نباید بیمارستان برای افکار عمومی 
اثبات کند که پروانه بهره برداری دارد و به تامین اجتماعی 
معترض شود و یا اگر نداشته، مدیران فعلی و سابق سازمان 
و بیمارســتان بگویند چرا نداشته و چرا برای بیمارستان 

دولتی، تعرفه خصوصی محاسبه کردند؟   
و در آخر ...

درد و دل مــردم از کاســتی های ارائــه خدمات درمانی و 
بهداشــتی در جزیره کیش و عــدم همکاری بیمه تامین 
اجتماعی با وجود حدود ۸0 هزار بیمه شده در جزیره کیش 
کم نیست  و پرداختن به همه آن ها در این مقال نمی گنجید اما 
آن چیز که مسلم است این است که کشمکش ها و اختلاف 
نظرهایی که سال ها است در این موضوع وجود دارد تنها 
ســلامتی مردم را به بازی می گیرد تا جایی که بسیاری از 
کیشوندان به دلیل نبود پزشکان متخصص، حضور پزشکان 
پروازی در مواقع خاص، هزینه های بالای درمان، همراهی 
نکردن بیمه تامین اجتماعی در قبول تعرفه ها و ... مجبورند 
به شهرهای خود سفر کنند. یک تصمیم قاطع و تعیین تکلیف 
مردم در حوزه حیاتی بهداشت و درمان حداقل انتظار مردم 
از مسئولان است. البته قطعا همیشه و همه جا مردم قدردان 
زحمات بی دریع و شایسته کادر درمان جزیره کیش در برهه 

های حساس بوده و هستند.  

باید برای تمام فصول  کیش برنامه و 
رویدادهایی را داشته باشیم

اقتصاد کیش-  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش بر برنامه ریزی مناسب و تلاش 
برای خروج از مشکلات موجود در جزیره کیش تاکید کرد.

به گزارش اقتصاد  کیش، مهدی کشاورز در نشست با نمایندگان اصناف و جوامع  
کیش با بیان اینکه  تمام حوزه ها و بخش های سازمان  منطقه آزاد کیش  برای خروج 
از رکود ملزم به ارائه برنامه های کوتاه مدت، بلند مدت و سوپر پروژه هستند عنوان 
کرد: بحران ها و مشکلات اقتصادی کیش مربوط به امروز نبوده و به مرور زمان و از 

گذشته به وجود آمده است.
مهدی کشاورز با تاکید بر ایجاد تشکل های صنفی گفت: با فعال شدن این تشکل ها 
و ایجاد کمیته اجرایی  و تصمیم گیری برای شرایط کنونی می توان راه حل هایی برای 

برون رفت از رکود فعلی در نظر گرفت.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با اشاره به راه کارهایی برای جلب گردشگران 
گفت: پایین آوردن قیمت های کالاها، استفاده از تخفیقات، پایین آوردن اجاره بها و 

شفافیت در حوزه های خدماتی در جذب گردشگران مهمی خواهد داشت.
وی با تاکید بر این که باید برای تمام فصول برنامه و رویدادهایی را داشته باشیم  عنوان 
کرد: ارائه بســته های گردشگری با قیمت و کیفیت های مطلوب در تمام فصول و 
زمانها باید در نظر گرفته شود و برای 365 روز سال باید برنامه و محتوا پیش بینی شده 
تا با تبلیغات مناسب و اعلام آن ها بتوانیم در تمام فصول شاهد برگزاری رویدادهای 

مختلف در جزیره کیش باشیم.
وی همچنین به نقش رسانه ها در نشان دادن ظرفیت ها و ویژگی های کیش اشاره 
کرد و گفت: با کمک رسانه ها می توانیم کیش را بهتر و بیشتر نشان دهیم اما به این 
نکته باید توجه کرد که با انتشار اخبار منفی و بسط و گسترش آن در فضای مجازی 
نه تنها کاری از پیش نمی رود بلکه اینگونه رفتارها موجب ضربه زدن به جزیره کیش 

و آحاد مردم آن خواهد شد.
برگزاری کلاس های آموزشی  و دعوت از آژانس های املاک، حل مشکل هواپیمایی 
کیش، افزایش تعداد پروازها، برنامه ریزی برای جذب گردشگر، تبلیغات و اطلاع 
رسانی مناسب، راه اندازی باشگاه مشتریان و گردشگران، استفاده از روش های جدید 
و علمی در جهت جذب گردشگران، سامندهی حمل و نقل عمومی و تهیه کارت های 
گردشگری از مهمترین موارد عنوان شده توسط نمایندگان صنوف و جوامع در این 

جلسه بود

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش  در نشست با نمایندگان 
اصناف کیش

اقتصاد کیش-  معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان توضیحاتی را در خصوص 
اسکان و اعزام هوادار به کشور قطر برای بازی های تیم ملی ارائه کرد. 

به گزارش اقتصاد کیش ســینا کلهر در مورد هزینه اقامت و اعزام تماشاگران برای 
حضور مسابقات جام جهانی قطر اظهار داشت: اخیرا  با برخی فعالان کیش جلسه 
داشــتیم. و  پک  آنها را دریافت کرده ایم.. پایین ترین قیمتی که پیشــنهاد دادند، 
30میلیون تومان برای یک بازی با اقامت در کیش و سفر به دوحه، است. البته قرار 
است کمتر شود. فکر می کنم اقامت در کیش سه شب است. این پکی است که یکی 
از فعالان بخش خصوصی کیش پیشــنهاد داده  است و قرار شده صحبت کنیم تا 

کمی کاهش پیدا کند.
وی افزود: هفته پیش با دوســتان در وزارت راه نیز ، در مورد ســفر یک روزه و با 
هواپیمایی ایران صحبت کردیم. قول دادند این نهایی شود که امکان اعزام 5هزار نفر 
برای هربازی در روز وجود داشته باشد. البته  خودشان می توانند اسکان را هم داشته 
باشــند. وزرات راه در حال پیگری اســت که رفت و برگشت روزانه محقق شود. 
ظرفیتی که اعلام کردند 5هزار نفر هوایی و 2هزار نفر دریایی است. امیدواریم این 
اتفاق بیفتد. ضمن اینکه هفته گذشته وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی نظر سنجی 
در مورد قیمت بلیت ها انجام داده، جالب است که 42درصد مردم گفتند 10میلیون 
و نزدیک به 30درصد هم گفتند زیر 10میلیون باشد. یعنی برای قیمت بلیت بالای 
10میلیون عملا کمتر از 20درصد مردم علاقه مند بودند. ما هم تلاش می کنیم تعداد 

زیادی از مردم بتوانند استفاده کنند.
معاون فرهنگی وزارت ورزش در مورد اینکه آیا فکری برای اسکان و محل اقامت 
مسافران جام جهانی شده، گفت: مساله این است که اساسا نیاز به اسکان نباشد. رفت 
و برگشت اتفاق بیفتد. اگر ظرفیت هوایی و حمل و نقل ما 7هزار نفر باشد، تقریبا 
تعداد بلیت هایمان هم همین حدود است. یعنی تقریبا 7هزار بلیت بیشتر نداریم. 
باید از امکانات کیش  وقشم و دیگر جزایر هم استفاده کنیم. قیمتی که فعالان بخش 
خصوصی کیش دادند، از نظر ما بالا است. امیدواریم همراهی کنند و این عدد زیر 

20میلیون قرار بگیرد.
کلهر در پاســخ به ســوالی در مورد اقدامات فرهنگی وزارت ورزش و فدراسیون 
فوتبال در ایام جام جهانی، گفت: اقدامات فرهنگی را به داخل و خارج کشور تقسیم 
کردیم. در داخل قرار اســت در مورد فضای عمومی و رسانه ای کشور و همچنین 
امکان پخش در محیط های عمومی صحبت کنیم. در همان نظر سنجی وزارت ارشاد 
80درصد مردم گفتند دوست دارند بازی ها را در خانه ببینند. 2درصد برای پارک ها 

و 7درصد برای سینماها بود.
وی افزود: بخشی از اقدامات ما هم در مناطق آزاد است که کارگروهی در نظر گرفته 
شده است. برای کشور قطر هم اقدامات ما دو بخش است. یک بخش درون کاسه 
ورزشــگاه اعم از لیدرها، پرچم ها، لباس هواداری، مسائل مربوط به سکو و اعزام 
خبرنگاران و عکاســان است. این را با همکاری فدراسیون فوتبال انجام می دهیم. 
65 خبرنگار و عکاس رسانه هایشان مشخص شده، الان در مرحله اعلام خبرنگار 
هســتند. بلیت هایشان تامین شــده تا تخصیص پیدا کند. قرار شده برای لیدرها با 
همکاری سازمان لیگ بین 15 تا 20 نفر انتخاب و اعزام شوند تا در مسابقات سکو 

را مدیریت کنند
کلهر تصریح کرد: بخش دیگری هم به تامین مچ بند، سربند و لباس هواداری مربوط 
می شــود که این را بنیاد مد و لباس وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی قرار شده در 

طراحی کمک کند. تامین آن هم با همکاری فدراسیون فوتبال انجام شود.
معاون فرهنگی وزارت ورزش در پاسخ به سوال دیگری مبنی براینکه آیا همفکری 
برای شعار و سرود تیم ملی صورت گرفته، عنوان کرد:  بله، اطلاعیه شعار توسط 
فدراســیون اعلام شــده است. چند جلسه برگزار کردیم. احتمالا 3 شعار انتخاب 
می شود که در نهایت بعد از نظرخواهی از سرمربی و اعضای اصلی فدراسیون شعار 
اصلی انتخاب خواهد شــد. 8هزار شعار پیشنهاد شده بود. از بین آن ها 100شعار 
انتخاب شد. از بین 100شعار سه شعار را با همکاری شورای فرهنگی عمومی و 

نهادهای فرهنگی انتخاب و به فدراسیون فوتبال پیشنهاد می کنیم.
وی در مورد بحث حضور 7هزار تماشاگر در قطر و اینکه قرار بود برای 10هزار نفر 
رایزنی شود، گفت: در حال رایزنی برای بلیت اضافه هستیم. طرف قطری اعلام کرده 
منتظر است ببیند وضعیت فروش بلیت ها به چه شکل خواهد بود و چه میزان ظرفیت 
آزاد وجود دارد. آخر شهریور می توانند قطعی بگویند. حتی به ما گفتند 15روز قبل از 
مسابقات هم این امکان وجود دارد که اگر ظرفیت خالی بود به ما اختصاص پیدا کند. 
7هزار نفر قطعی شده، فدراسیون فوتبال هفته قبل باید فروش بلیت را شروع می کرد 

مشکلات فنی پیش آمد. امیدواریم هفته آینده این کار را شروع کنند.

نحوه  استفاده از ظرفیت جزایر کیش و قشم 
برای هواداران مسابقات جام جهانی قطر 

توسط معاون فرهنگی وزارت ورزش و جوانان  تشریح شد؛

اقتصاد کیش-  مهدی کشاورز در نشست هم اندیشی با اصحاب رسانه با تاکید 
بر اهمیت تدوین رویدادهای تقویمی در طول یک سال و ایجاد زیرساخت های 
جذب گردشگری و سرمایه گذاری بر انسجام و تلاش سازمان، بخش خصوصی 

و همه کیشوندان تاکید کرد. 
به گزارش اقتصاد  کیش، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در 
نشستی با اصحاب رسانه  کیش که در محل سالن رازی مرکز همایش های بین المللی 
کیش برگزار شد، رویدادسازی در جزیره را یکی از برنامه های مهم سازمان در حوزه 
افزایش ورودی مسافر و رونق کسب و کارها عنوان کرد و افزود: تعداد 22 رویداد 

ملی و بین الملل در سطح جزیره کیش پیش بینی شده است.
مهدی کشاورز، افزود: منطقه آزاد کیش دارای 90 هکتار شهرک دانشگاهی است 
که در حوزه زیرساخت های جذب گردشگری ظرفیت های سطحی ایجاد شده 
و سهم گردشگری، ورزشی و آموزشی مشخص نشده که در این زمینه نسبت به 

تدوین برنامه های کاربردی اقدام کردیم.
وی، خاطر نشان کرد: ما موظف به برطرف کردن مشکلات مردم هستیم به طور حتم 
سازمان منطقه آزاد کیش با تلاش گسترده مشکلات مردم را مرتفع خواهد کرد و این 

موضوع از طریق مقامات دولتی در حال پیگیری است.
مهدی کشاورز "اصلاح ساختار، تناسب شغل و شاغل، تعیین تکلیف برنامه های 
حقوقی" را از برنامه های کوتاه مدت سازمان برشمرد و بیان داشت: برای تحقق این 
مهم با تعریف برنامه های اجرایی، گام های موثری در این زمینه برداشته شده است.

رئیس هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد کیش "توریسم سلامت و درمان، تندرستی 
و نشاط، ورزش و آموزش" را به عنوان برنامه های میان مدت سازمان، عنوان کرد 
و گفت: طبق برنامه زمان بندی؛ چهار زمین ورزشی تا مهر امسال آماده خواهد شد.

مهدی کشاورزی مزیت های جزیره کیش را "دریا، 42 کیلومتر ساحل، هوای پاک، 
64 هکتار زمین اسب سواری و مراکز دیگر گردشگری و تفریحی" برشمرد و افزود: 
طول ســال های گذشــته در این حوزه ها برای جذب گردشگری و یا ساماندهی 

سواحی هیچ اقدام موثری انجام نشده است.
وی افزود: بسیاری از مشکلات ریشه در سنوات گذشته دارد و امروز به یک بحران 
و دغدغه عموم مردم تبدیل شده است، بنابراین نباید برای حل مشکلات با چنین 

ادبیاتی اقدام به مطالبه گری کنیم.
مهدی کشاورز حل مشــکلاتی همچون "کاهش پرواز ها، پاسخگویی به موقع 
مسوولان ، ایجاد زیرســاخت های عمرانی، گردشگری، سرمایه گذاری و ..." را 
مطالبه به حق عموم مردم عنوان کرد و گفت: مقایسه ها باید بر اساس واقعیت ها 
باشد، در گذشته اقدامات اولیه همیشه مورد استقبال قرار می گرفت در همان زمان نیز 
ترک فعل هایی انجام شده است و امروز با توسعه و پیشرفت نا متوازن مواجه هستیم.

کشاورز با بیان این که اعتقاد داریم که رسانه هادیده بان واقعی و صادق یک منطقه 
هستند، اظهار داشت: مثل همیشه در طراحی، برنامه ریزی، اجرا و نظارت صادق 

و منصف باشید.
وی تاکید کرد: از انتقاد ســازنده اســتقبال می کنیم ولی در کنار انتقاد منصفانه باید 

ظرفیت های ایجاد شده نیز به نحو شایسته اطلاع رسانی شود.
به گفته کشاورز تداوم برگزاری جلسات و ایجاد فضای صمیمانه در قالب گفتگو و 

تبادل نظر می تواند نتایج موثری را به دنبال داشته باشد.

 

از انتقاد سازنده استقبال می کنیم 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش  در گفتگو با خبرنگاران:

اقتصاد کیش-   ستاد مدیریت بحران پس از اعلام وضعیت قرمز هواشناسی خواستار 
آمادگی مردم برای مواجهه با حوادث احتمالی بارندگی های موسمی و طوفان شد. 
مدیر امور زیربنایی سازمان منطقه آزاد کیش، روز  گذشته  در جلسه ستاد مدیرت 
بحران با اشاره به اعلام سازمان هواشناسی کشور مبنی بر این که تا پایان روز جمعه 
وضعیت قرمز هواشناسی ادامه خواهد داشت، اظهار داشت: این سامانه موسمی با 

رعد و برق، تگرگ، باد شدید و باران لحظه ای همراه خواهد بود.
منصور ملانوری افزود: این سامانه بر اساس اعلام غالب شهرها و روستاهای استان 
هرمزگان در مناطقی مانند بندرعباس، بندرلنگه، جاسک، بشاگرد، قشم، کیش و لاوان 

احتمال پدیده آبگرفتگی معابر و تندباد  پیش بینی می شود.
وی با بیان اینکه شرکت عمران، آب و خدمات کیش و اداره آتش نشانی و خدمات 
ایمنی از آمادگی لازم برخوردار هستند، اضافه کرد: با نظارت های فراگیر بر پروژه 
های ساختمانی برای مهار تاورکرین ها، سازه های نا ایمن با احتمال ریزش و سقوط 

و مهار سازه های موقت، اقدامات لازم در دستور کار قرار گرفته است.
وی افــزود: انتظار می رود مردم نیز آمادگی مواجهه با هرگونه حوادث احتمالی را 
داشته باشند و ساکنان جزیره کیش و گردشگران در صورت وقوع باران و تندباد به 
منظور جلوگیری از بروز حادثه از تردد در پارک ها و سواحل و پارک خودروها زیر 

درختان و تیر های چراغ برق خودداری کنند.
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